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François Ravenelle, PhD
Chief Executive Officer 
François Ravenelle brings to Inversago a comprehensive set of skills in pharmaceutical and business development, and a proven ability to move the company's vision forward. As Chief Executive Officer and Founder, François played an integral part in Inversago's recent $95 million raise (approx. $70 M USD), the third financing round in four years. These funds are allowing Inversago to actively pursue the development of the company's programs.
His experience spans over nearly two decades in the pharmaceutical industry and his expertise covers the entire pharmaceutical development landscape, from early-stage development programs to clinical trials, with key contribution to one approved NDA. He also participated in the successful filing and execution of clinical trials, while operating in efficient virtual pharma company environments. François holds a PhD in Physical Chemistry from McGill University.

François Ravenelle, PhD
Chef de la direction 
François Ravenelle apporte à Inversago ses compétences en développement pharmaceutique et en développement des affaires, ainsi qu'une capacité éprouvée à faire progresser la société vers l'accomplissement de sa vision. En tant que chef de la direction et fondateur, François a joué un rôle crucial dans la conclusion récente d’un financement totalisant 95 millions $ (environ 70 M $ USD), la troisième ronde de financement en quatre ans. Ces fonds permettront à Inversago de continuer à développer ses programmes de manière soutenue.
François compte presque deux décennies d'expérience acquise dans l'industrie pharmaceutique, son expertise couvrant l'éventail complet du développement pharmaceutique ; du développement en stade précoce aux essais cliniques, en incluant une contribution majeure à l'obtention d'une NDA. Il a également participé à l'enregistrement et à la mise en œuvre d'essais cliniques avec succès, dans des environnements de sociétés pharmaceutiques virtuelles. François détient un PhD en chimie physique de l'Université McGill.
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